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3. riadne zasadnutie mestského zastupiteľstva 
konané dňa 24.4.2013  
 
 
 
PhDr. Čižmár: 
Chcem sa opýtať vedenia mesta v akom stave je realizácia terminálu integrovanej osobnej 
dopravy, ktorá bola prezentovaná v zimných mesiacoch. 
 
Ing. Kolesár: 
K otázkam terminál integrovanej dopravy. Podľa informácii z Košického samosprávneho 
kraja by v tomto roku malo byť vyhlásené a uzavreté konanie na zhotoviteľa, resp. nie na 
zhotoviteľa na spracovateľa projektovej dokumentácie a nadväzne na zhotoviteľa. Od mojej 
poslednej informácie, ktorá znela o tom, že bol podpísaný záväzný pokyn generálneho 
riaditeľa železníc, sme pri rokovaniach s odborom dopravy Košického samosprávneho kraja 
nezachytili nejakú ďalšiu informáciu takže berieme to tak, že nenastal posun taký, ktorý by 
znamenal už nejakú konkrétnu udalosť v štádiu prípravy tohto terminálu. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Zodpovedané: na MsZ 
Dňa: 24.4.2013 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 


